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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A költségvetési forintok nyomában2. " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A „Költségvetési forintok nyomában” című K/5110. számú írásbeli kérdésemre adott válaszához 
elől járóban néhány megjegyzésem lenne.

A kormány tagjainak alaptörvényi kötelessége (alaptörvény 7. cikk (2) bekezdés), hogy a 
feladatkörükbe tartozó bármely ügyben, a képviselők által feltett kérdésekre legjobb tudásuk 
szerint, szakmai tisztességgel válaszoljanak. Évek óta általános tapasztalat azonban, hogy a 
kormány részéről mellébeszélés, politikai lózungok, sértődött és sértő vádaskodások, 9 évi 
kormányzás után is még mindig „elmútnyócévezés” zajlik, értékelhető és érdemi válaszok helyett. 
Érthető ez az eljárás akkor, ha a képviselőt nem tudják vagy nem akarják érdemben tájékoztatni 
vagy éppen az igazság eltitkolása a céljuk. A képviselőnek az írásbeli kérdés az egyik eszköze arra, 
hogy rábírja a kormányzati papagájkommandót alkotmányos kötelezettsége teljesítésére. Mivel 
véleményem szerint ebben az esetben sem kaptam értékelhető választ a K/5110. számú kérdésemre, 
ezért kénytelen vagyok a témát napirenden tartani és ismételten kérdezni.

Na tehát: Az egyes sportcélú támogatások forrásszükségletének biztosításáról szóló 2064/2017. 
(XII.27.) Korm. határozat szerint a magyar kormány 452 millió forint támogatást nyújt az Erdélyi 
Madárfészek Godako Ökölvívó Akadémia beruházás megvalósítása céljából a Magyar Ökölvívó 
Szakszövetségen (a továbbiakban: MÖSZ) keresztül. Az összeg kifizetésének határideje a 
kedvezményezett (a MÖSZ) részére 2017. december 31. volt. A K/5110. számú írásbeli kérdésemre 
Rétvári államtitkár úr arról tájékoztatott, hogy „a Kedvezményezett (a MÖSZ) az Erdélyi 
Madárfészek Godako Ökölvívó Akadémiát saját beruházásban valósítja meg, így a támogatás 
továbbadása nem történt meg”.



Az államtitkár úr válaszával kapcsolatosan az alábbi kérdésekre várok választ:

- Ha a 452 millió forint állami támogatás kifizetése a MÖSZ-nek az Erdélyi Ökölvívó Akadémia
beruházás megvalósítása céljából történt, hogyan értelmezhető az az államtitkári válasz, hogy a 
MÖSZ ezt a feladatot saját beruházásban valósítja meg -, hiszen a pénzt nem a MÖSZ, hanem a 
magyar állam biztosította?

- Az államtitkári válasz is elismeri, hogy az állami támogatás továbbadása a MÖSZ részéről az 
Erdélyi Ökölvívó Akadémia részére nem történt meg. Miért nem került továbbadásra a pénz, és 
hogyan alakult a sorsa a több mint egy éve a MÖSZ-nek kifizetett közel félmilliárd forint 
közpénznek?

- A támogatás kifizetése óta eltelt több, mint egy év alatt a telekvásárláson túl miért nem sikerült
legalább egy kapavágást tenni a beruházás megvalósítása érdekében?

- Az államtitkári válasz szerint „a beruházás befejezésére előreláthatóan 2020 júniusában 
kerülhet sor”. Ehhez képest a szekelyhon.ro-nak 2018.áprilisában Erdei Zsolt, a MÖSZ elnöke 
azt nyilatkozta, hogy bár minden nagyobb beruházásnál adódhatnak előre nem látható hátráltató 
körülmények, ám 2019 elején mindenképpen be szeretnének költözni a sportolók az új 
létesítménybe?

- Kimondható-e ezek után annak beismerése, hogy az említett kormányhatározatban előírt célt 
ésszerű határidőn belül nem sikerült megvalósítani?

Várom megtisztelő válaszát.
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